



Chantale Scroggins Appointed Director General of Riverside School Board

St. Hubert, June 11, 2024 – The Council of Commissioners of Riverside School Board is pleased to announce the appointment of Mrs. Chantale Scroggins as the new Director General, effective September 3, 2024. This decision was made during a special meeting of the Riverside School Board Council of Commissioners held tonight.

As the current Assistant Director General, Mrs. Scroggins brings a distinguished career in education administration and a deep commitment to student success to her new role. Her extensive experience and dedication to the school board's mission make her exceptionally well suited to guide Riverside into the future.



With over 17 years of experience as an educational administrator, including twelve years in senior administrative positions, Mrs. Scroggins has been instrumental in driving key initiatives at Riverside. She played a key role in leading and developing professional development on equity, diversity, and inclusion, working with the Office of the Director General to develop the new Commitment-to-Success Plan and leading consultations to implement the ACCESS Improvement Plan. These experiences have allowed her to develop a deep understanding of the intricacies of school administration, budget management, and staff development. Her ability to foster positive relationships with stakeholders and create inclusive learning environments has been a cornerstone of her leadership. She has held various key positions before becoming Assistant Director General, which has allowed her to gain a comprehensive understanding of all aspects of the educational field.

The appointment of Mrs. Scroggins ensures the continuity of strong, visionary leadership at Riverside School Board. Her forward-thinking approach and ability to address challenges and opportunities in the education sector will help elevate the school board's performance. She is committed to collaborating closely with the directorate team and school administrators to achieve our shared goals of excellence in education. "I am fully confident that her visionary leadership will steer Riverside towards a prosperous future and continued success," said the Chair of the Council, Dan Lamoureux.

Under her guidance, Riverside School Board is poised to continue thriving and delivering high-quality education to all our students. Her enthusiasm for education, expertise in strategic planning, and commitment to ethical leadership will be invaluable assets as we move forward. We eagerly anticipate the positive impact she will undoubtedly have on our community.

Congratulations, Mrs. Scroggins!



Chantale Scroggins nommée directrice générale de la Commission scolaire Riverside

Saint-Hubert, le 11 juin 2024 - Le conseil des commissaires de la Commission scolaire Riverside a le plaisir d'annoncer la nomination de Mme Chantale Scroggins au poste de directrice générale, à compter du 3 septembre 2024. Cette décision a été prise ce soir lors d'une réunion extraordinaire du conseil des commissaires.

En tant qu'actuelle directrice générale adjointe, Mme Scroggins apporte à son nouveau rôle une brillante carrière dans l'administration de l'éducation et un engagement profond en faveur de la réussite des élèves. Sa vaste expérience et son dévouement à la mission de la commission scolaire font d'elle une personne exceptionnellement bien placée pour guider Riverside vers l'avenir.



Avec plus de 17 ans d'expérience en tant qu'administratrice de l'éducation, dont 12 ans à des postes administratifs de haut niveau, Mme Scroggins a joué un rôle déterminant dans la mise en œuvre d'initiatives clés à Riverside. Elle a joué un rôle déterminant dans l'orientation et le développement du programme de formation professionnelle sur l'équité, la diversité et l'inclusion. En collaboration avec le bureau de la directrice générale, elle a élaboré le nouveau Plan d'engagement vers la réussite et dirigé les consultations nécessaires à la mise en œuvre du Plan d'amélioration ACCESS. Ces expériences lui ont permis d'acquérir une connaissance approfondie des subtilités de l'administration scolaire, de la gestion budgétaire et du développement du personnel. Sa capacité à établir des relations positives avec les acteurs du milieu et à créer des environnements d'apprentissage inclusifs a été la pierre angulaire de son leadership. Elle a occupé plusieurs postes déterminants avant de devenir directrice générale adjointe, ce qui lui a permis d'acquérir une connaissance approfondie de tous les aspects du domaine de l'éducation.

La nomination de Mme Scroggins assure la continuité d'un leadership fort et visionnaire à la Commission scolaire Riverside. Son approche avant-gardiste et sa capacité à relever les défis et à saisir les occasions dans le secteur de l'éducation contribueront à améliorer la performance de la commission scolaire. Elle est déterminée à collaborer étroitement avec l'équipe de direction et les administrateurs scolaires pour atteindre nos objectifs communs d'excellence en éducation. "Je suis pleinement convaincu que son leadership visionnaire guidera Riverside vers un avenir prospère et un succès continu," a déclaré le président, Dan Lamoureux.

Sous sa direction, la Commission scolaire Riverside est prête à continuer de prospérer et d'offrir une éducation de haute qualité à tous ses élèves. Son enthousiasme pour l'éducation, son expertise en planification stratégique et son engagement envers un leadership éthique seront des atouts inestimables pour l'avenir. Nous attendons avec impatience l'impact positif qu'elle aura sans aucun doute sur notre communauté.

Félicitations, Madame Scroggins!